

Title (en)

HUMAN bFGF DERIVATIVES, THEIR ANALOGS AND PROCESS FOR THEIR PRODUCTION.

Title (de)

MENSCHLICHE BFGF-DERIVATE, DEREN ANALOGEN UND VERFAHREN ZUR DEREN HERSTELLUNG.

Title (fr)

DERIVES DU FACTEUR DE CROISSANCE FIBROBLASTIQUE CHEZ L'HOMME, LEURS ANALOGUES ET LEUR PROCEDE DE PRODUCTION.

Publication

EP 0519039 A1 19921223 (EN)

Application

EP 92902427 A 19920109

Priority

GB 9100381 A 19910109

Abstract (en)

[origin: EP0494664A1] Recombinant human basic fibroblast growth factors or functionally equivalent analogs thereof are provided in which at least one of the four cysteine amino acid residues is derivatized. Usually the two cysteines corresponding to those present in positions 69 and 87 of the 146 amino acid form of the natural human basic fibroblast growth factor are derivatized by moieties such as for example -CH₂COOH or -CH₂CONH₂. Such derivatized recombinant human basic fibroblast growth factors may be used for the healing of wounds, ulcers or burns; regeneration of damaged neural tissues; aiding tissue transplant or healing bone graft; or revascularization of ischaemic tissues.

Abstract (fr)

Facteurs de base recombinés de croissance fibroblastique chez l'homme, ou leurs analogues fonctionnellement équivalents, dans lesquels au moins un des quatre restes cystéines des aminoacides est dérivé. Normalement, les deux cystéines correspondant à celles présentes dans les positions 69 et 87 de la forme aminoacide 146 du facteur naturel de croissance fibroblastique chez l'homme sont dérivées par des fractions telles que -CH₂COOH ou -CH₂CONH₂. Ces facteurs de base recombinés et dérivés de croissance fibroblastique chez l'homme peuvent servir à la cicatrisation des blessures, des ulcères et des brûlures, à la régénération du tissu nerveux abîmé, à faciliter les greffes tissulaires, à consolider les greffes osseuses, ou à revasculariser le tissu ischémique.

IPC 1-7

A61K 37/02; C07K 3/08; C07K 13/00; C12N 15/12

IPC 8 full level

C07K 1/107 (2006.01); **C07K 14/50** (2006.01); **C12N 15/12** (2006.01); **A61K 38/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

C07K 1/107 (2013.01); **C07K 14/503** (2013.01); **A61K 38/00** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9212245A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0494664 A1 19920715; AU 1156992 A 19920817; EP 0519039 A1 19921223; FI 923998 A0 19920907; FI 923998 A 19920907; GB 9100381 D0 19910220; IE 920054 A1 19920715; IL 100593 A0 19920906; MX 9200040 A 19921201; WO 9212245 A1 19920723; ZA 92112 B 19921028

DOCDB simple family (application)

EP 92100257 A 19920109; AU 1156992 A 19920109; EP 9200033 W 19920109; EP 92902427 A 19920109; FI 923998 A 19920907; GB 9100381 A 19910109; IE 920054 A 19920108; IL 10059392 A 19920106; MX 9200040 A 19920107; ZA 92112 A 19920108